
Sociaal Links vragen over (mogelijke) komst RVN naar Feanwâlden 

 
RVN (Rubber Verwerking Nederland), ek wol Doornberg Recycling neamt is 

festige in Almen (gemeente Lochem). De lokaasje is net ideaal, gjin yndustie-
gebied en ticht tsjin in natuergebiet. It is derom dat de gemeente Lochem de 

lokaasje werom kocht hat van RVN foar 2.8 miljoen euro. 

 It bedriuw hat lykwols in bytsje te betiid harren bedriuwslokaasje ferkocht.  
Hja hiene noch gjin alternatyf. In festigingsfersyk oan de gemeente Zutphen 

is ôfwiisd en in fersyk oan de gemeente Enschede rint noch (wy hawwe der 
oerliz oer hân mei riedsleden út Enschede) 

Hja melde ús: 

De vergunningaanvraag loopt op dit moment nog volop in Enschede. Het 
grote struikelblok waar wij in Enschede als raad tegenaanlopen is dat het 

Havengebied dergelijk bedrijven in een hoog milieurisico conform de 
bestemmingsplannen mag vestigen. Tegenover de beoogde locatie zit nu het 

uit Nederland vertrekkende Apollo Vredestein. Hierdoor kan de wethouder 

niet snel iets anders dan het vergunningsverzoek in behandeling te nemen.  
 

En no leit der ek in oanfraach fan RVN FOR Feanwâlden: 
 

1. Klopt het dat de vestigingsaanvraag van RVN voor de locatie Swette 3C 

opnieuw is ingediend ? 
2. Is deze aanvraag inderdaad alleen voor OPSLAG en TRANSPORT van 

autobanden? 
3. Is deze aanvraag nu volledig? 

 

De fraksje fan Sociaal Links fynt it wol in bytsje núver, dat dit bedriuw it 
rubber opslaan wol yn Feanwâlden en ferwurkje sil in (bygelyks) Enschede. 

Dat is 162 km fierder. In protte  reisbewegings 
 

4. Als de aanvraag voor OPSLAG en VERWERKING van RVN in Enschede 

wordt afgewezen, bestaat de kans dat RVN daarvoor alsnog een aanvraag bij 
Dantumadiel indient. Is de wethouder het met ons eens dat dat op de 

genoemde locatie (Swette 3c Feanwâlden) niet toegestaan en dus 
uitgesloten is? 

5. Heeft onze gemeente industrielocaties (beschikbaar) waar dit WEL 

mogelijk zou kunnen zijn? 



6. Het bedrijf geeft aan zich te zullen houden aan de toegestane 

bedrijfsvoering, maar heeft vaker (oa aan de gemeente Lochem) 
toezeggingen gedaan.  

Hoe is de gemeente voornemens dit (periodiek) te controleren en eventueel 
te handhaven? 
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